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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, president del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 9 de novembre del 2015, 

relativa a la seva negativa a comparèixer davant la 

comissió especial pel cas BPA i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1198). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

seva negativa a comparèixer davant la comissió 

especial pel cas BPA 

La comissió especial creada arran de la crisi amb 

l’entitat BPA va acordar la compareixença del cap 

de Govern i dels ministres de Finances i Exteriors. 

Aquesta decisió va ser comunicada a principis 

d’octubre i -tot i haver estat recordada varis cops des 

de la comissió- el Govern no ha proposat encara cap 

data per a la compareixença. 

Vist l’exposat es demana: 

Quines són les raons per les que el Govern es nega a 

comparèixer davant de la comissió especial? 

Consell General, 9 de novembre del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Rosa Gili Casals, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de novembre 

del 2015, relativa a les disfuncions dels serveis 

oferts per Andorra Telecom i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1199). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general socialdemòcrata 

del Grup Parlamentari Mixt, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula relativa als disfuncions 

dels serveis oferts per Andorra Telecom 

Aquests darrers dies, són contínues les queixes 

relacionades amb les disfuncions dels serveis 

d’Andorra Telecom. Sembla ser que les causes són 

diverses però la conclusió evident és que els usuaris 

no poden disposar correctament del servei 

contractat. 

Per tot l’exposat,  

Ens pot explicar el Govern les raons que justifiquen 

les avaries o talls en els serveis que ofereix Andorra 

Telecom com són els serveis de televisió, de recepció 

d’internet o fins i tot en la recepció de trucades 

telefòniques? 

Consell General, 9 de novembre del 2015 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, president del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 9 de novembre del 2015, 

relativa a l’incompliment de la Llei general de les 

finances públiques en la tramitació del pressupost 

i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1200). 
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Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’incompliment de la Llei general de les finances 

públiques en la tramitació del pressupost 

El projecte de llei del pressupost per l’any 2016 es va 

trametre a sindicatura més enllà del 31 d’octubre i 

incomplint, per tant, la Llei general de les finances 

públiques. 

Aquesta situació esdevé un acte d’irresponsabilitat 

per part del Govern de DA que mostra alhora la seva 

incapacitat de gestió. 

No cal dir (per gairebé sobrer) que aquesta és una 

situació que no s’havia produït en els quasi vint anys 

d’aplicació de la llei. 

Vist l’exposat es demana: 

Perquè creu el Govern que li és permès incomplir el 

marc legal en la tramitació d’una Llei tan important 

com la del pressupost i si creu que aquesta “potestat” 

es limita només a aquesta Llei o afecta també a 

d’altres textos legislatius? 

Consell General, 9 de novembre del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Rosa Gili Casals, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de novembre 

del 2015, relativa a les simulacions de les pensions 

de la Funció Pública i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 1201). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general socialdemòcrata 

del Grup Parlamentari Mixt, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula relativa a les simulacions 

de les pensions de la Funció Pública 

A finals d’aquest mes d’octubre, és a dir cinc mesos 

després de l’entrada en vigor de la Llei els 

funcionaris que ho han demanat, han començat a 

rebre les primeres simulacions de les pensions que 

haurien de cobrar aplicant les previsions de la Llei 

23/2014 del 30 d’octubre, qualificada de creació i de 

regulació del pla de pensions de la funció pública. 

Per tot l’exposat, demanem a Govern: 

Ens pot explicar el Govern de quina manera ha 

procedit per elaborar les simulacions de les pensions 

dels funcionaris seguint les instruccions establertes 

en la llei del Pla de Pensions de la Funció Pública? 

Consell General, 9 de novembre del 2015 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Gerard Alís Eroles, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de novembre 

del 2015, relativa a quin estat es troba la tramitació 

del reglament regulador de la comissió de 

seguiment del pla de pensions de la funció pública 

previst a la Llei 23/2014, i per què encara no ha 

estat adoptat i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1202). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 
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A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a en 

quin estat es troba la tramitació del reglament 

regulador de la comissió de seguiment del pla de 

pensions de la funció pública previst a la Llei 

23/2014, i per què encara no ha estat adoptat 

En data 30 d’octubre de 2014 es va aprovar la Llei 

23/2014, del 30 d’octubre, qualificada de creació i de 

regulació del pla de pensions de la funció pública que 

entrava en vigor el proppassat 1 de juny. 

El referit text legal preveia un desenvolupament 

reglamentari, i en particular disposava que el Govern 

havia d’elaborar el reglament regulador de la 

comissió de seguiment del pla de pensions, per tot 

abans del dia 1 de setembre del 2015. 

En la sessió de control al Govern de data 24 de 

setembre del 2015, s’informà que ja es disposava 

d’un esborrany de dit text, el qual havia d’ésser 

sotmès a la comissió consultiva de la funció publica. 

A data d’avui no ens consta que el referit reglament 

hagi estat adoptat. 

Vist l’exposat, es demana al Govern en quin estat es 

troba la tramitació del reglament regulador del 

procés de nomenament, substitució, remoció i 

renovació dels membres representants dels partícips 

en la comissió de seguiment del pla de pensions de la 

funció publica, i per quin motiu i/o motius encara no 

ha estat adoptat. 

Consell General, 9 de novembre del 2015 

Gerard Alís Eroles  

Conseller general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, president del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 9 de novembre del 2015, 

relativa a la contractació d’una assessora per part 

del Ministeri de Salut i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 1203). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

contractació d’una assessora per part del Ministeri 

de Salut  

Vistes les informacions relatives a la suposada 

contractació d’una assessora dins el Ministeri de 

Salut amb experiència política en el terreny sanitari 

que hauria d’esdevenir (segons les mateixes 

informacions) la impulsora de la reforma sanitària i 

mà dreta de la ministra   

Es demana: 

Quin ha estat el calendari de les negociacions, quin 

és l’estat actual de l’esmentada (i presumpta) 

contractació i quines conseqüències organitzatives i 

econòmiques -entre d’altres- podria tenir la seva 

contractació? 

Consell General, 9 de novembre del 2015 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Rosa Gili Casals, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de novembre 

del 2015, relativa al retorn que ha tingut el procés 

participatiu del Pla Nacional de Salut 2020 i a la 

seva tramitació posterior i d’acord amb els articles 

18 i 129 del Reglament del Consell General ha 

acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1204). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 
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A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general socialdemòcrata 

del Grup Parlamentari Mixt, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula relativa al retorn que ha 

tingut el procés participatiu del Pla Nacional de 

Salut 2020 i a la seva tramitació posterior 

El passat 28 de setembre, la ministra de Salut, Afers 

Socials i Ocupació, Rosa Ferrer presentava el Pla 

Nacional de Salut 2020 i obria un procés participatiu 

d’una durada de 20 dies hàbils perquè els sectors 

implicats i els ciutadans poguessin fer-hi les seves 

aportacions. 

Per tot l’exposat,  

Ens pot explicar el Govern quin ha sigut el retorn 

que ha tingut l’exposició pública del Pla Nacional de 

Salut 2020 i quin procediment es seguirà ara en la 

seva tramitació? 

Consell General, 9 de novembre del 2015 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa al procés d'adaptació 

informàtica del Departament de Tributs i de 

Fronteres en el marc de l'adaptació de l'entrada en 

vigor el 2018 de l'acord d'intercanvi automàtic 

d'informació fiscal i d’acord amb els articles 18 i 129 

del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 1207). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general de SDP del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern referent al 

procés d’adaptació informàtica del  Departament 

de Tributs i de Fronteres en el marc de l’adaptació 

de l’entrada en vigor el 2018 de l’acord 

d’intercanvi automàtic d’informació fiscal.  

Motivació, 

La setmana passada el Govern rubricava l’acord amb 

la Unió  Europea en matèria d’intercanvi automàtic 

d’informacions relatives als comptes financers. 

Considerant que dit acord comporta la seva entrada 

en vigor l’1 de gener del 2018, i que durant l’exercici 

2017 caldrà recollir les dades per tal que la 

sistemàtica sigui operativa, 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Ens pot explicar Govern quines mesures de caire 

tècnic té previstes el Govern, qui les està 

desenvolupant i en quina fase es troben aquestes 

mesures per tal d’estar en disposició de complir dit 

acord? 

Consell General, 10 de novembre del 2015 

Victor Naudi Zamora  

Conseller General d’SDP Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa als canvis que s'han 

desenvolupat al Cedre i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 1208). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  
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Pregunta que es formula al Govern relativa als 

canvis que s’han desenvolupat al Cedre  

Fins fa relativament pocs dies el coordinador que ha 

desenvolupat les funcions organitzatives d’El Cedre 

ha estat canviat de lloc de treball. Coneixedors de 

totes les dificultats que en els últims temps s’han 

viscut a la residencia, de les preocupacions que han 

expressat nombrosos familiars, i recordant que la 

tasca assistencial que es desenvolupa pot arribar a 

generar molta tensió assistencial, es poden arribar a 

generar de nou disfuncions que no ens podem 

permetre. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Ens pot explicar Govern, quines han estat les 

motivacions per fer aquest canvi de coordinació? 

I com pensa  cobrir aquesta vacant?  

I si aquest canvi ha esta fruit d’un canvi en el 

projecte al Cedre? 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés 

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa al nivell de radiacions 

que poden afectar a la població i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1209). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

nivell de radiacions que poden afectar a la 

població 

En la compareixença que va fer el ministre 

d’Administració Pública, Transports i 

Telecomunicacions davant de la Comissió 

Legislativa de Política Territorial i Urbanisme va 

explicar que s’havia posat en marxa un projecte que 

tenia la voluntat de mesurar les radiacions a les que 

es troba exposada la població. Es va constatar que el 

nivell de radiació que tenim a Andorra estava molt 

per sota dels barems que estableixen els organismes 

internacionals. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Ens pot explicar Govern, quins són els barems de 

radiacions que s’han adoptat per part dels 

organismes internacionals per establir els llindars? 

Quin són els nivells que s’han obtingut a Andorra i a 

on s’han fet les mesures? 

Alguna d’aquestes mesures s’han pres prop d’algun 

centre escolar? 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés 

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 10 de novembre del 2015, relativa a 

l’adjudicació de l’edifici “El Núvol” conegut com 

el “Cloud” i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1221). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general, d’acord amb el que 

disposa el capítol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 
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Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’adjudicació de l’edifici “El Núvol” conegut com 

el “Cloud” 

D’acord amb el que hem sabut en els darrers mesos 

en relació amb la futura adjudicació i construcció 

d’aquest edifici, 

Es pregunta: 

Té el Govern una previsió definitiva del cost total 

d’aquesta edificació i totes les despeses inversions 

necessàries per fer-lo realitat fins a la seva 

finalització definitiva i posada en funcionament? 

Pot informar Govern de tots els terminis previstos? 

El 10 de novembre del 2015 

Carles Naudi d’Areny-Plantolit Balsells 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Ferran Costa Marimon, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a l’aprovació dels 

entorns de protecció en els monuments i en els 

conjunts arquitectònics i d’acord amb els articles 18 

i 129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 1222). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’aprovació dels entorn de protecció en els 

monuments i en els conjunts arquitectònics 

Vist que en la sessió del Consell General del març de 

2014 l’anterior M. I. Ministre de Cultura va afirmar 

que abans de finalitzar el 2014 hi hauria 25 entorns 

aprovats i no ha estat, ni de bon tros, així. 

Es pregunta el següent: 

Pot informar Govern de per què encara avui no 

s’han aprovat fins ara cap dels vint-i-cinc entorns 

de protecció que l’anterior ministre de Cultura va 

anunciar que tindrien lloc abans de finalitzar la 

legislatura anterior? 

10 de novembre de 2015 

Ferran Costa Marimon  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 10 de novembre del 2015, relativa a la 

construcció d’un recinte per a la realització de 

grans esdeveniments i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 1223). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general, d’acord amb el que 

disposa el capítol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

construcció d’un recinte per a la realització de 

grans esdeveniments 

D’acord amb el que hem sabut en els darrers dies en 

relació a l’estudi per l’emplaçament d’una 

infraestructura per a la celebració de grans 

esdeveniments, 

Es pregunta: 

Té el Govern una previsió definitiva del cost total 

d’aquesta inversió i totes les despeses i inversions 

necessàries per fer-lo realitat fins a la seva 

finalització definitiva i posada en funcionament? 

Pot informar Govern de tots els terminis previstos? 

Quantes ubicacions i s’han estudiat? 

Quina és la seva ubicació exacta? Qui és el titular 

actual d’aquestes? 

Té el Govern una previsió econòmica d’aquesta 

inversió? 
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El 10 de novembre del 2015 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Ferran Costa Marimon, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a l’Agència de 

Mobilitat i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1224). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’Agència de Mobilitat 

Vist que recentment s’han produït dues 

adjudicacions que depenen de l’Agència de Mobilitat 

(el mes de juny s’han adjudicat els treballs 

d’implantació d’un sistema de comptatge i 

classificació de vehicles a les zones fronteres per un 

import de 241.617,97 euros, i al juliol s’ha adjudicat 

el subministrament, instal·lació i posta en 

funcionament del videowall del Centre Nacional de 

Trànsit amb un cost de 128.961,57 euros), 

Vist que les dues adjudicacions superen els 

370.000,00 euros, 

es pregunta el següent: 

Pot informar Govern de totes les empreses i/o 

assessors que han assessorat Govern pel que fa a 

mobilitat des de l’any 2011? Quin cost han 

suposat aquests assessoraments per a les arques 

públiques cadascun d’aquests anys? 

10 de novembre de 2015 

Ferran Costa Marimon  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Ferran Costa Marimon, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a la plaça de cap 

d’estudis de l’EFPEM i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 1226). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

plaça de cap d’estudis de l’EFPEM 

Vist que en la resposta escrita del Ministeri 

d’Educació i Ensenyament Superior del dia 12 

d’octubre de 2015 relativa a la plaça de cap d’estudis 

de l’Escola de Formacions Esportives i de Muntanya 

que va sortir a edicte el 4 de març de 2015, el M. I. 

Ministre d’Educació va afirmar que no es tractava 

d’una plaça de nova creació, 

Vist que l’article 24 de la Llei de pressupost de 2014 

indica al seu article 24 referent a la Contractació de 

personal que “1. Durant l’exercici 2015 no es poden 

crear noves places de funcionaris ni d’agents de 

l’Administració de caràcter indefinit, a excepció de 

les places en els llocs de treball que s’indiquen a 

continuació: (...) b) Un cap d’estudis adscrit a 

l’Escola de Formacions de Professions Esportives i de 

Muntanya.”, 

Vist que en la sessió del Consell General del 22 

d’octubre el M. I. Ministre d’Educació va afirmar que 

la llei del pressupost devia estar equivocada, 

es pregunta el següent: 

Pot informar Govern si és incorrecta la resposta 

escrita del ministre quan deia que la plaça de cap 

d’estudis de l’EFPEM de l’edicte del març de 2015 

no era una plaça de nova creació o és incorrecta la 

Llei de pressupost del 2014? 

10 de novembre de 2015 
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Ferran Costa Marimon  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Rosa Gili Casals, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa al projecte d’heliport 

nacional i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1228). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general socialdemòcrata 

del Grup Parlamentari Mixt, d’acord amb el que 

disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 

del Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula relativa al projecte 

d’heliport nacional 

En la darrera compareixença de la Comissió de 

Política Territorial i Urbanisme al Consell General, 

el ministre Jordi Torres assegurava que hi havia dos 

emplaçaments possibles per construir l’heliport 

nacional: un a la Comella i l’altre a la zona 

d’Engolasters. Malgrat explicar que s’estaven 

estudiant les dues possibilitats, el ministre reconeixia 

que la primera ubicació possible i prioritària era la de 

la Comella.  

En la compareixença de la Comissió d’Economia, 

uns dies després, el ministre Alcobé parlava de la 

necessitat de més informes addicionals per poder 

triar el millor emplaçament. 

Per tot l’exposat, Ens pot explicar el Govern en quin 

estat estan els estudis i valoracions de cara a decidir 

la millor ubicació per a la construcció de l’heliport 

nacional? 

Consell General, 10 de novembre del 2015 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernández, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a la modalitat de 

contractació dels treballadors de l’empresa 

PricewaterhouseCoopers i d’acord amb els articles 

18 i 129 del Reglament del Consell General ha 

acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1229). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

modalitat de contractació dels treballadors de 

l’empresa PriceWaterhose Cooper’s 

Atès que la contractació dels treballadors de 

PriceWatrerhouse Cooper’s realitzada per l’INAF 

segons va explicar el Govern en ser requerit sobre 

aquest tema, està circumscrita a la modalitat de 

contractació de treballs que no sobrepassen els sis 

mesos,  

Es pregunta,  

Pot informar Govern quan van finalitzar els 

treballadors de Price Waterhouse Cooper’s la 

feina per a la que van ser contractats? 

Casa de la Vall, 10 de novembre de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernández, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a la ubicació definitiva 

de l’Heliport Nacional d’Andorra i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 
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ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1230). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

ubicació definitiva de l’Heliport Nacional 

d’Andorra 

Vistes les notícies aparegudes als diferents mitjans de 

comunicació referents a la possible ubicació de 

l’Heliport Nacional,  

Atès que el M.I Cap de Govern durant el debat 

d’orientació política va referir-se als estudis que 

s’estan realitzant per a determinar la ubicació 

definitiva, 

Es pregunta,  

Pot informar Govern quin és el lloc seleccionat 

per a construir la infraestructura de l’heliport 

Nacional d’Andorra? 

En quin estat es troben els estudis i quan es podrà 

anunciar la ubicació definitiva? 

Casa de la Vall, 10 de novembre de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Josep Majoral Obiols, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a les transferències als 

comuns i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1231). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Josep MAJORAL OBIOLS, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

transferències als comuns 

Es pregunta a M. I. Govern: 

Per quin motiu es preveu congelar les transferències 

als comuns? 

Data: 10 de novembre 

Josep MAJORAL OBIOLS 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernández, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a les noves 

contractacions realitzades durant l’exercici 2015 i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1232). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

noves contractacions realitzades durant l’exercici 

2015 

Atès que la Llei general del pressupost del 2015 fixa 

de manera específica quines places de nova creació 

es poden crear,  
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Atès que un dels requisits per poder procedir a la 

publicació i la posterior contractació és l’informe 

favorable del departament d’intervenció del Govern, 

Es pregunta, 

Pot informar Govern quantes places de nova 

creació ha contractat el Govern que no estiguessin 

previstes al pressupost del 2015? 

Del total de places licitades, en quants casos s’ha 

procedit a la seva licitació malgrat l’informe previ 

d’intervenció no fos favorable? 

Casa de la Vall, 10 de novembre de 2015 

Jordi Gallardo Fernàndez 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.3 Altres 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 10 de 

novembre del 2015, ha examinat el document que li 

ha tramès el M. I. Sr. Cap de Govern registrat en 

data 8 d’octubre del 2015, sota el títol Proposta de 

declaració d’alienabilitat de la terrassa de l’edifici 

INTERCEUS, actualment propietat del Govern 

amb caràcter de bé patrimonial i, exercint les 

competències que li atribueix el Reglament del 

Consell General en els articles que es citaran, ha 

acordat: 

1. D’acord amb l’article 18.1.d) i la suplència del 

Reglament publicada per edicte de data 7 de juny de 

1994, admetre a tràmit aquest escrit i procedir a la 

seva tramitació d’acord amb el procediment 

legislatiu comú. 

2. D’acord amb l’article 92.2, ordenar la seva 

publicació i obrir un període de quinze dies per a la 

presentació d’esmenes, que només podran ésser de 

devolució. Aquest termini finalitza el dia 1 de 

desembre del 2015, a les 17.30h. 

3. La documentació complementària es troba a la 

disposició dels consellers generals en els serveis de la 

secretaria del M. I. Consell General. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Proposta de declaració d’alienabilitat 

Vistos els articles 87 i concordants del text refós del 

Codi de l’Administració, del 29 de març de 1980, 

publicat al Butlletí Oficial del Principat d’Andorra 

núm. 54, del 22 de juliol del 2015, 

Vist que el Govern és propietari de la coberta de 

l’edifici “interceus”, situat a l’avinguda Príncep 

Benlloch, núm. 66, d’Andorra la Vella, 

Atès que el Govern ha aprovat, en la sessió del 26 

d’agost del 2015, dur a terme el procés per 

transmetre la propietat de la terrassa de l’edifici 

Interceus a la persona física o jurídica que resulti 

adquirent d’acord amb el procediment regulat pel 

Codi de l’Administració, condicionat a la declaració 

d’alienabilitat per part del Consell General, 

Atès que la taxació pericial a què fa referència 

l’article 88 del mateix Codi considera que des del 

punt de vista del seu valor, es pot realitzar, d’acord 

als principis del Codi de l’Administració. 

El Consell General 

Acorda 

Declarar l’alienabilitat de la coberta de l’edifici 

“interceus”, situat a l’avinguda Príncep Benlloch, 

núm. 66, d’Andorra la Vella 

Casa de la Vall,        de                          del 2015 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 19 de novembre del 2015, dijous, a les 

9.00h, se celebrarà una sessió ordinària del Consell 

General, amb l’ordre del dia següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral, 

(segons llistat annex). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 10 de novembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Llistat de preguntes al Govern amb resposta oral 

disponibles per a la sessió del dia 19 de novembre 

del 2015 

1- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, president del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de novembre 

del 2015, relativa a la seva negativa a comparèixer 
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davant la comissió especial pel cas BPA, (Reg. 

Núm. 1198). 

2- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de 

novembre del 2015, relativa a les disfuncions dels 

serveis oferts per Andorra Telecom, (Reg. Núm. 

1199). 

3- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, president del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de novembre 

del 2015, relativa a l’incompliment de la Llei 

general de les finances públiques en la tramitació 

del pressupost, (Reg. Núm. 1200). 

4- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de 

novembre del 2015, relativa a les simulacions de 

les pensions de la Funció Pública, (Reg. Núm. 

1201). 

5- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Gerard Alís Eroles, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de 

novembre del 2015, relativa a quin estat es troba la 

tramitació del reglament regulador de la comissió 

de seguiment del pla de pensions de la funció 

pública previst a la Llei 23/2014, i per què encara 

no ha estat adoptat, (Reg. Núm. 1202). 

6- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, president del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de novembre 

del 2015, relativa a la contractació d’una assessora 

per part del Ministeri de Salut, (Reg. Núm. 1203). 

7- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 9 de 

novembre del 2015, relativa al retorn que ha tingut 

el procés participatiu del Pla Nacional de Salut 

2020 i a la seva tramitació posterior, (Reg. Núm. 

1204). 

8- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa al procés d'adaptació 

informàtica del Departament de Tributs i de 

Fronteres en el marc de l'adaptació de l'entrada en 

vigor el 2018 de l'acord d'intercanvi automàtic 

d'informació fiscal, (Reg. Núm. 1207). 

9- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 10 de novembre del 2015, relativa als canvis 

que s'han desenvolupat al Cedre, (Reg. Núm. 

1208). 

10- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa al 

nivell de radiacions que poden afectar a la 

població, (Reg. Núm. 1209). 

11- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Carles Naudi d’Areny-

Plandolit Balsells, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a l’adjudicació de 

l’edifici “El Núvol” conegut com el “Cloud”, (Reg. 

Núm. 1221). 

12- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa a 

l’aprovació dels entorns de protecció en els 

monuments i en els conjunts arquitectònics, (Reg. 

Núm. 1222). 

13- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Carles Naudi d’Areny-

Plandolit Balsells, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 10 de 

novembre del 2015, relativa a la construcció d’un 

recinte per a la realització de grans esdeveniments, 

(Reg. Núm. 1223). 

14- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa a 

l’Agència de Mobilitat, (Reg. Núm. 1224). 

15- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa a la 

plaça de cap d’estudis de l’EFPEM, (Reg. Núm. 

1226). 

16- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa al 

projecte d’heliport nacional, (Reg. Núm. 1228). 

17- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernández, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa a la 

modalitat de contractació dels treballadors de 

l’empresa PricewaterhouseCoopers, (Reg. Núm. 

1229). 

18- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernández, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa a la 
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ubicació definitiva de l’Heliport Nacional 

d’Andorra, (Reg. Núm. 1230). 

19- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Josep Majoral Obiols, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa a 

les transferències als comuns, (Reg. Núm. 1231). 

20- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernández, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 10 de novembre del 2015, relativa a 

les noves contractacions realitzades durant 

l’exercici 2015, (Reg. Núm. 1232). 
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